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PROCES – VERBAL NR.126 

încheiat astăzi, 27 iunie 2024, 
în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
        La orele 12.00, domnul Marius Florinel Nicolaescu, vicepreşedintele 
Consiliului Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei ordinare, care s-a 
desfășurat fizic dar și prin mijloace electronice (on-line). La această ședință au 
participat 32 de consilieri județeni, dintre care 13 au fost prezenți fizic și 19 
conectați pe platforma pusă la dispoziție de către Consiliul Județean Argeș, fiind 
absenți Președintele Consiliului Județean Argeș Ion Mînzînă și domnii consilieri 
județeni Petre Adrian Ciobanu și Marius Florentin Popa, deci şedinţa este 
statutară. 
      La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 
Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean:  
dna Alisa Ciobanu, director executiv Direcția Juridică Administrație Publică 
Locală, dna Carmen Mocanu, director executiv Direcția Economică, dna Roxana 
Stoenescu, director executiv Direcția Cultură, Turism și Tineret,  dna Tatiana 
Toderici, șef serviciu Direcția Tehnică. 

La începutul ședinței a anunțat că se va abține și nu va participa la vot ca 
urmare a faptului că are un interes personal în problema supusă dezbaterii: 

- domnul consilier județean Ion Istrate la punctul nr.XVII de pe ordinea 
de zi – Hotărârea nr.192. 

 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Bună ziua, ședința ordinară a 
consiliului județean din luna iunie, prima după alegerile pe care le-am avut.  
Începem cu prezența. Dl Mînzînă Ion este în concediu, dl Bughiu Adrian 
Dumitru?  

Dl vicepreședinte Adrian-Dumitru Bughiu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu -  Subsemnatul prezent, dl Andrei 
Ionuț? 
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Dl consilier județean Ionuț Andrei – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Bălan Iosif Bogdan? 

Dl consilier județean Iosif Bogdan Bălan – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Dl Bărbuceanu Mihail Dorin? 

Dl consilier județean Mihail Dorin Bărbuceanu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Ciobanu Petre Adrian?  

Dl David Bogdan Angelin ?  

Dl consilier județean Bogdan Angelin David – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Dl David Emilian? 

Dl consilier județean Emilian David -  Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Dl Deaconescu Valentin Ion?  

Dl consilier județean Valentin Ion Deaconescu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Dl Enache Valentin-Viorel ? 

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Ghiță Cosmin Constantin? 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Dl Grecu Dumitru ?  

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Prezent!  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu -  Dl Iacșa Aurel ? 

Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Dl Iana Ion ?  

Dl consilier județean Ion Iana – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Ilie Ion? 

Dl consilier județean Ion Ilie – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Dna  Ionescu Marilena Steluța?  
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Dna consilier județean Marilena Steluta Ionescu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Dna Ioniță Marina Monalisa? 

Dna consilier județean Marina Monalisa Ioniță – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Dl Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent! Domnule vicepreședinte la punctul 17 
nu particip la vot. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Da, notăm. Dl Ivan Marius 
Bogdan?   

Dl consilier județean Marius Bogdan Ivan – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Dl Jinga Valerian? 

Dl consilier județean Valerian Jinga – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Lupaș Diana-Elena? 

Dna consilier județean Diana-Elena Lupaș - Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Dl Nae Eugen? 

Dl consilier județean Eugen Nae – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Dl Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu  - Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dna Nicolescu Nicoleta Tatiana ? 

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu –  Dna Nițoiu Ramona - Corina ? 

Dna consilier județean Ramona Corina Nițoiu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Dna Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Dl Popa Florentin-Marius? 

Dl Sofianu Narcis-Ionuț ?  

Dl consilier județean Narcis-Ionut Sofianu – Prezent! 



4 

 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Dl Stana Stelian?  

Dl consilier județean Stelian Stana – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Ștefan Alexandru-Mihai ?  

Dl consilier județean Alexandru-Mihai Ștefan – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Tică Manuel?  

Dl consilier județean Manuel Tică – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Dl Tudose Nicolae?   

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Dna Turturoiu Liliana Maria ? 

Dna consilier județean Liliana Maria Turturoiu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Zidaru Cristian- George? 

Dl consilier județean Cristian – George Zidaru  - Prezent! 

 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu   - Cunoașteți cu toții ordinea de zi, 
propun spre aprobare proiectul ordinii de zi. Cine este pentru? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt. 

 

 

- I- 

 

      Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei ordinare 
a Consiliului Judeţean Argeş din data de 30.05.2024.  

   Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Discuții? Voturi împotrivă? 
Abțineri?  

   Vă mulțumesc!        
   Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   
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- II  - 

       Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare cu convocare de îndată a Consiliului Judeţean Argeş din data de 
13.06.2024 

   Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Discuții? Voturi împotrivă? 
Abțineri?  

   Vă mulțumesc!        
   Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

 
- III  - 

 
      Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii Protocolului de colaborare între Unitatea Administrativ 
Teritorialǎ Județul Argeș și Unitatea Administrativ Teritorialǎ Comuna Cetǎțeni 
în scopul cooperǎrii pentru avizarea și funcționarea Centrului Comunitar Integrat 
Cetǎțeni. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  

Vă mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 178. 

 

 
- IV  - 

 
      Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Organigramei și a Statului de funcţii ale Spitalului de Pediatrie Pitești. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  

Vă mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
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S-a adoptat Hotărârea nr. 179. 

 

 

- V - 

 
     Trecându-se la punctul V al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a Spitalului de Pediatrie 
Pitești.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  

Vă mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 180. 

                                  

- VI  - 

       Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Organigramei și a Statului de funcţii ale Spitalului de 
Pneumoftiziologie Leordeni. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Discuții? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Vă mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 181. 

 
- VII  - 

 
       Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a Spitalului de 
Pneumoftiziologie Leordeni.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  
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Vă mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 182. 

                                
- VIII  - 

 
       Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Organigramei și a Statului de funcţii ale Spitalului de Psihiatrie ,,Sf. 
Maria” Vedea.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  

Vă mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 183. 

 
 

- IX  - 

 
       Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a Spitalului de Psihiatrie 
,,Sf. Maria” Vedea. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  

Vă mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 184. 

 
 
 

- X  - 
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     Trecându-se la punctul X al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Organigramei și a Statului de funcţii ale Spitalului de Recuperare 
Respiratorie și Pneumologie „Sf. Andrei” Valea Iașului.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri?  

Vă mulțumesc. 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 185. 

 
 

- XI  - 

       Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a Spitalului de Recuperare 
Respiratorie și Pneumologie „Sf. Andrei” Valea Iașului. 

 Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  – Discuții? Voturi împotrivă? 
Abțineri?  

 Vă mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 186. 

 

 
- XII  - 

       Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Organigramei și a Statului de funcții ale Spitalului de Recuperare 
Brădet.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  – Discuții? Voturi împotrivă? 
Abțineri?  

 Vă mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 187. 
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- XIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a Spitalului de Recuperare 
Brădet 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  – Discuții? Voturi împotrivă? 
Abțineri?  

 Vă mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 188. 

 

- XIV  - 

 
       Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Organigramei și a Statului de funcţii ale Spitalului de Boli Cronice 
Călinești.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  – Discuții? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Vă mulțumesc. 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 189. 

 

- XV  - 

 
      Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a Spitalului de Boli 
Cronice Călinești. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Discuții? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Vă mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 190. 
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- XVI  - 

 
       Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea proiectului Muzeului Viticulturii și Pomiculturii Golești „Privește 
cerul, românește!” 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Discuții? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Vă mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 191. 

 
 
 

- XVII  - 

 
       Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
trecerea din domeniul public în domeniul privat al Județului Argeș a unor 
imobilizări corporale mijloace fixe în vederea casării/valorificării.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu   - Dl Istrate nu participă la acest 
punct. Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 192. 

 
 
 

- XVIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
prelungirea duratei contractelor de concesiune a unor spaţii cu destinaţia de 
cabinete medicale individuale, precum și stabilirea nivelului minim al redevenţei 
pentru aceste spaţii.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  – Discuții? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Vă mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
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S-a adoptat Hotărârea nr. 193. 

 
 

- XIX  - 

 
       Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
completarea domeniului public al Judeţului Argeş cu bunurile imobile Locuință 
protejată nr.1, Locuință protejată nr.2, Locuință protejată nr.3 și Locuință 
protejată nr.4, situate în comuna Tigveni, sat Bălilești, jud. Argeș.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Vă mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 194. 

 
 
 
 
 

- XX  - 

 
       Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
trecerea din domeniul public în domeniul privat al judeţului Argeş, în vederea 
scoaterii din funcţiune, casării şi demolării, a imobilului C14 – Garaj.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  – Discuții? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Vă mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 195. 

 
 

- XXI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea documentației tehnico-economice, a Devizului General și a 
indicatorilor tehnico-economici faza Studiu de fezabilitate (SF), pentru obiectivul 
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de investiții: ”Amenajare parc agrement” la Spitalul de Recuperare Brădet, 
comuna Brăduleț, sat Brădetu, județul Argeș. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  – Discuții? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Vă mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 196. 

 
 

- XXII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
exceptarea de la procesul de desfiinţare/reorganizare/fuzionare sau transfer al 
activităţii către alte structuri organizatorice și aprobarea Statului de funcții, 
Organigramei și Regulamentului de organizare și funcționare ale Direcției 
Generale pentru Evidența Persoanelor Argeș.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  – Discuții? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Vă mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 197. 

 

 

- XXIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea execuției bugetare la data de 31.03.2024 pentru activitatea Județului 
Argeș. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu   - Discuții? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Vă mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 198. 
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- XXIV  - 

 
       Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș pe anul 2024.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  – Dl vicepreședinte Marius 
Florinel Nicolaescu - Aici am primit un amendament în această dimineață, nu are 
avizul comisiilor de specialitate, nefiind prezentat în cadrul acestora. De 
asemenea legea bugetului, pentru că nu sunt prevăzute sursele de finanțare, prin 
acest amendament se propun luarea unor sume de la anumite localități și 
distribuirea către alte localități după nu știu ce criteriu. Tot ca o informație, în 
cursul zilei de ieri am primit la birou vizita domnului consilier județean Tică 
împreună cu domnul prefect, nu știu în ce calitate a venit domnul prefect ieri, 
dumneavoastră ca și consilier județean puteți veni oricând, știți foarte bine, aveți 
ușile deschise. Acest amendament nu a fost ieri introdus în comisii deoarece a 
fost primit astăzi. Așadar considerând că nu respectă legislația în vigoare, eu vă 
propun să respingem acest amendament. Cine este împotriva introducerii 
amendamentului pe ordinea de zi în cadrul acestui proiect  ? 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Împotriva acestui amendament și 
dacă îmi permiteți, domnule președinte, aș ridica și o întrebare, poate ne lămuresc 
și pe noi colegii nostri care a fost logica și etica acestui amendament? Chiar țin să 
ne răspundă la această întrebare inițiatorii acestui amendament. Mulțumesc. 

Dl consilier județean Manuel Tică – Citiți amendamentul, domnule vicepreședinte 
și o să vedeți logica. 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Bun, atunci spuneți-mi despre etica 
acestui amendament.  

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan – Stați puțin, îmi cer scuze că intervin, 
eu am mai avut niște experiențe cu unii dintre colegi, eu chiar aș vrea să aflu care 
este logica și care sunt motivele pentru care s-a  introdus acest amendament, am 
citit, haideți să vedem mai mult decât am citit, ce ne spun colegii, să susțină puțin 
în plen. 

Dl consilier județean Manuel Tică   -  Stimați colegi, logica este următoarea; nu 
există în județul Argeș cetățeni de rangul unu și cetățeni de rangul doi. Eu cred că 
din acest mare buget sau  mic buget pe care l-am avut și trebuia distribuit într-un 
mod echitabil, adică 11 Uat-uri nu au primit nici măcar ….cetățenii aceia sunt 
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plătitori de taxe în județul Argeș și cred că era normal să se acorde și lor o parte 
din sumele cerute, că nu suntem exagerați ca tot ceea ce au cerut ei ca să le 
acorde. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – În momentul în care s-au acordat 
aceste sume, s-au avut în vedere mai multe criterii, printre care gradul de încasare 
și să vă dau un exemplu: comuna Bârla are un grad de încasare de 65%. 

Dl consilier județean Manuel Tică – Și eu să vă dau un exemplu, comuna Poienari 
de Argeș are un grad de încasare de 90% și nu se găsește pe listă. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Da, dar la Poienari de Argeș 
sumele care au fost luate anii trecuți, nu au fost decontate către consiliul județean, 
n–au fost justificate. Vă dau alt exemplu, comuna Bârla are excedentul mai mare 
decât bugetul comunei, comuna Buzoiești are excedentul mai mare decât bugetul. 
Poiana Lacului are excedentul cât bugetul. Iată că am încercat să facem o selecție 
acolo unde este nevoie, da, prin suma dumneavoastra de 11 milioane pe care o 
cereți în total sunt convins că nevoile sunt mult mai mari la nivelul  județului 
Argeș, dar dacă am fi avut de 10 ori sume mai mari, nu am fi acoperit nevoile 
UAT-urilor dar, din păcate, asta este suma pe care tebuie să o distribuim , cu alte 
ocazii poate când vom avea rectificari, o să încercăm să mulțumim pe toată 
lumea. 

Dl consilier județean Manuel Tică  - Domnule vicepreședinte, au fost alocate 
sume pentru 75 de localități, puteam să dăm și la ceilalți câte o parte. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  -  Dar puteam să nu dăm, puteam 
să dăm la 50 de localități, nu? 

Dl consilier județean Manuel Tică – Atunci nu mai dăm, dăm la cine trebuie și cu 
asta basta. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Sunt în cadrul acestor localități 
primari din toate spectrele politice, sunt sume mai mari poate la PNL decât la 
PSD, dacă vreți să vă uitați pe ele și știți foarte bine. Noi nu am ținut cont de 
culoarea politică ci de proiectele pe care le au dânși de implementat în localități. 
Așadar, vă supun scoaterea acestui amendament de pe ordinea de zi sau 
neintroducerea în cadrul hotărârii. Cine este împotriva amendamentului ? 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Împotrivă. 

Dna consilier județean Ramona Corina Nițoiu – Împotrivă. 

Dl consilier județean Valentin Ion Deaconescu – Împotrivă. 
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Dl consilier județean Dumitru Grecu – Împotrivă. 

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan – Pro-România este împotrivă, dar 
cred că era bine să spunem cine este pentru amendament ca să nu mai stăm să 
numărăm atât. 

Dna consilier județean Marina Monalisa Ioniță – Împotrivă. 

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu – Împotrivă. 

Dl consilier județean Bogdan Angelin David -  Împotrivă. 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță – Împotrivă. 

Dl consilier județean Alexandru-Mihai Ștefan – Împotrivă. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Și cei sală am ridicat mâna, este 
cineva care nu și-a exprimat votul din online?  

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan – Împotrivă, dar aș vrea să și 
argumentez puțin, când se termină votul vreau să spun două cuvinte.  

Dl consilier județean Emilian David – Pentru introducerea amendamentului. 

Dl consilier județean Stelian Stana – Împotrivă. 

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Pentru. 

Dna consilier județean Marilena Steluța Ionescu – Împotrivă. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Din mediul online? Doi din 
mediul online sunt pentru și 17 împotrivă, restul din sală, partea stângă sunt 
împotrivă, și partea dreaptă, toți, pentru. Amendamentul a picat. Domnule Ivan vă 
ascultăm! 

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan – Să știți că, dacă colegul de la PNL 
avea un expozeu mai convingător, eu votam pentru, doar că, din păcate, ca de 
obicei, de altfel, n-a fost deloc convingător pentru că ăsta nu e un argument că 
unii cetățeni sunt mai cetăteni și unii mai puțin cetățeni, din câte s-a văzut 
alocarea bugetară a fost către toate partidele, deci nu s-a luat în calcul acest 
criteriu al partidelor politice, e evident că poate comunele sau Uat-urile care 
astăzi nu au primit buget în viitorul apropiat sau mai îndepărtat vor primi. Aș vrea 
să terminăm cu astfel de expozeuri pur politice și să ne dăm seama ca noi toți aici 
suntem în slujba argeșenilor și aș vrea ca, mă rog, colegii care din păcate sau 
fericire sunt în opoziție în județul Argeș, dacă ar avea o atitudine mai 
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profesionistă și mai puțin politică cred că lucrurile ar merge mult mai bine pentru 
județul nostru, per total, pentru că suntem argeșeni cu toți și trebuie să dăm mână 
de la mână să facem din județul acesta un județ din ce în ce mai puternic la 
nivelul țării. Mulțumesc. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Mulțumim. Aș completa puțin 
spunând că primarii au foarte mare nevoie de aceste sume, mai ales pentru 
cofinanțări, pentru proiectele dumnealor. Din sursele noastre am înțeles că PNL-
ul va intenționa să atace acest proiect, acest lucru nefăcând decât să ducă la 
pierderea acestor sume de către primari și aș vrea ca primarii să știe lucrurile 
acestea, că noi ne-am dori să îi ajutăm, dar daca nu se poate, nu este vina noastră, 
ci din alte motive. Așadar, permiteți-mi să supun spre aprobare proiectul de 

hotărâre privind actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli pentru anul 

2024, fără acel amendament. Cine este împotrivă? Din mediul online ? 

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Împotrivă. 

Dl consilier județean Manuel Tică  - Grupul Pnl este împotrivă. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Nu votăm pe grupuri, se votează 
individual. 

Dl consilier județean Emilian David – Împotrivă.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Două din online și cinci din sală. 
Abțineri? Proiectul de hotărâre a trecut. Vă mulțumesc pentru atenție și să aveți o 
după-amiază plăcută! 

Proiectul de hotărâre a fost votat cu 25 de voturi pentru și 7 voturi împotrivă – 
(domnii consilieri județeni Mihail Dorin Bărbuceanu, Emilian David, Ion Ilie, 
Valerian Jinga, Eugen Nae, Narcis Ionuț Sofianu și Manuel Tică). 

S-a adoptat Hotărârea nr. 199. 

Ședinţa s-a încheiat la ora 13.00.   

 V I C E P R E Ş E D I N T E, 

       Marius Florinel NICOLAESCU 

 

 

                                                  SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI,  

                                                                                       

                                                                       Ionel VOICA 


